
Medlemsmöte      Norbergs Rid och Travklubb

Datum :  240421 

Plats: Fridahallen Cafeteria 

Kl :16:30 

1.Mötets öppnande : Susann Thille förklara mötet öppnat 

2.Upprättande av förteckning av närvarande medlemmar : Peter Gardell går igenom medlemsregister

Närvarande : Maria Drakenby Ida Eriksson Viktoria Eriksson Jennifer Forsberg Peter Gardell ,Anders 
Gustafsson (Gustav ) Roger Karlsson Theresia Larsson Bengt Erik Olsson (Benka ) Aino Petterson  Carina 
Schmidt Susann Thille 

3.Mötets utlysande har skett på hemsidan mail och per post till de som ej har anmält mailadress 

Förslag : att medlemsmötet utlysts enligt stadgarna 

Beslut : Ja 

4. Fastställande av dagordning : Godkänd

5. Val av ordförande för mötet 

Förslag : Ulrika Skoglund 

Beslut : Ja

6.Val av sekreterare för mötet : 

Förslag :   Aino Pettersson  

Beslut :    Ja

7.Val av två (2)justerare tillika rösträknare :

Förslag :  Roger Karlsson  Viktoria Eriksson 

Beslut :  Ja 



8. Inkommna frågor .

A. Tolkning av regel vid nominering till årsmöte . Senast sju dagar innan utlyst årsmöte .. 

Vad menas med det ? 

Beslut : Den period som valberedningen minst  behöver för nominering ,formuleringen är pg av att 
datum ändras år från år .  Sju dagar före det satta mötesdatumet . 

B. Sandbanan . 

 När ska den påbörjas ? 

Är placeringen klar ? Finns det offerter ? Bangruppen kanske kan berätta

Inkommet förslag på att avvakta med sandbanan ett år , då intresse för att ta hand om det som redan 
finns är lågt och det behöver komma in mer intäkter för ökade kostnader i samband med denna .

Åsikter om frågornas placering de skulle ligga tvärt om tycker deltagarna . Diskussion om det behövs 
ökade intäkter eller inte ,åsikterna går i sär både om engagemanget och inkomster  .  Benka och Carina 
berättar att de lägger egna medel på travbanan  med maskiner och drivmedel  och har gjort så i många 
år.  Diskussion av  fler  om det inte är viktigare att få travbanan i skick och börja med det först och 
främst .  Placeringen av nämda sandbana  ska vara klar men offerter  verkar oklart , Benka tycker att det 
spelar ingen roll längre då det aldrig blir någon klarhet i frågan trots att det gått fem år sedan den först 
lyftes fram . 

Beslut : Anläggning av sandbana skjuts fram ett år .

D. Travbanan . Förslag på åtgärder

Förslag 1: Hyvla av det grova och använd det för att lägga på de ytor som beöver täckas . Lägg på 
stenmjöl 0-4 ,5-10cm  600-1200 kubik  900-1800 ton 

Förslag 2 Välta och sladda banan jämn (Månssons förslag)fyll på med 5 cm 0-4 stenmjöl . Kommer det 
upp grovt, får man fylla på nytt 0-4 . Använd banan och utvärdera efter ett antal månader och då 
eventuellt fylla på med mer 0-4 .  

Beslut : Förslag  2  utom att den ej behöver vältas då den anses tillräckligt packad och hård .

Priset kommer att landa på 225 000 kr Peter Gardell beställer material .



Ny sladd är på gång dock har ingen offert kommit in . Traktorn behöver lagas och det funderas på om den
är för svag för en tyngre sladd. Benka och Carina påpekar att de har både traktor och sladd men att ingen
frågar om hjälp . Benka vill sladda en gång i veckan och det finns det inga hinder för .

E.  Även förslag på att utse två bangrupper en för rid och en för trav med de som har kunskap om hur det
ska gå tillväga på bästa sätt .

Vad ska ingå i uppdraget ? Förslag på området runt och banansvarig får hålla koll på vad som behöver 
åtgärdas . 

Beslut : Trav . Roger ,Benka och Gustav  

 Rid : bordläggs då ingen representant från ridsidan är på plats . Styrelsen får i uppdrag att kontakta 
medlemmar som kan tänkas ställa upp .  

F. Arbetsdagar : diskussionsfråga : Benka tycker att det får vara slut på tjatet om dessa , vad får man som 
medlem i klubben ? Att man måste tänka om och hur kan man få till det ,trött på all osämja  , då det inte 
är trevligt att vara med på dessa och inte ens får ett tack . Carina tycker inte de är välkommna och det 
har varit mycket ilska  mot dem under åren . Hur ska vi kunna vända osämjan och dra åt samma håll . 
Susann tycker att man måste försöka dra ett streck över det gamla och börja om på nytt . Diskussion om 
inskickad fråga som inte togs med angående  osämjan om påstått kuppförsök mellan Susann och Benka   
som uppstod på årsmötet och styrelsens åsikt om denna . Det var för att få insikt i  fakturan på  det           
avverkade området   som Benka hade lämnat in förslag på  att inte ge styrelsen ansvarsfrihet på  
årsmötet 2024 . Carina har förslag på att fråga Folkärna ridsällskap om hjälp och tips  då de har en väl 
fungerande förening och en god förebild,de är till hennes butik med jämna mellanrum  och har därför  
god  kontakt med dem. Ett intresse  att gå med i Svenska  ridsportförbundet finns och det är en fråga att 
lyfta om det finns någon som kan och vill  driva den processen .

Förberedelser för att lägga på grus behövs, inte det ska vara klart att köra på ! 

Gustav tycker att det är för många regler ! Bort med dem !  De nya stadgarna är precis satta . 

Det ska planeras för ett aktivitetsmöte istället för ett formellt medlemsmöte där man kan disskutera 
friare om vad som kan göras . Carina har många kontakter för ett sådant möte . Styrelsen tittar på ett 
passande tillfälle  förslagsvis  en Söndag kväll och lägger ut förslag på  datum . 



Mailadresser behöver kommain det är inte ekonomiskt försvarbart att skicka brev ,undantag för de som 
absolut inte har en mail . 

Klubbstugan är utdömd och tömd , vi behöver en ersättning tex en barack . Aino kontaktar Ida Långbacka
för möte angående detta . 

 Åtgärder på banan : Svetsa det trasiga staketet  Gustav fixar svets och kollar och planerar .På volten finns
hinder som behöver målas och ev sly som behöver röjas bort. 

Önskemål från Benka att  dementera att banan är potetiellt förorenad  och att den får användas . 

Skicka  information till Fagersta Posten  så att den kan komma ut officiellt . 

Ta bort de skyltar som sitter runt banan  om sladd förbud och dylikt . Styrelsen får i uppdrag att ta fram 
förslag på nya trevligare med mer välkommnande budskap . 

 

Beslut : Enligt ovanstående  . 

Mötete avslutas : Ordförande Ulrika Skoglund avslutar mötet . 

Vid protokollet :                                                                                Ordförande :

__________________________                                       ________________________

Aino Pettersson                                                                Ulrika Skoglund

Justerare                                                                                    Justerare 

__________________________                                         _________________________

Viktoria Eriksson                                                                    Roger Karlsson 


